
 

 
 
 
Verslag ledenvergadering 17 maart 2023 
 
Aanwezig zijn de bestuursleden en vijf Mondialen leden. 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15:05 uur en heet iedereen welkom. 

2. Terugblik op 2022 en vooruitzicht op 2023 door de voorzitter 
De voorzitter memoreert dat 2022 een hoogtepunt was in de Mondialengeschiedenis. Dit kwam 
door de huisvesting in de STW, die zorgde voor een enorme impuls en een grote dynamiek. 
Weliswaar is de huisvesting niet eeuwigdurend, want Portaal kan een ander besluit nemen. Maar 
niets wijst erop dat Portaal iets anders wil. 
De vergadering wordt vervolgens even geschorst. 
Na hervatting van de vergadering brengt de voorzitter nog even het overlijden van Lucia 
Delmiche in herinnering. Hij spreekt zijn dank uit aan Jacques van Kampen, die haar 
werkzaamheden op een uitstekende wijze heeft overgenomen. 
De voorzitter stelt dat ook de nieuwjaarsbijeenkomst heel fijn is verlopen. De Mondialen hebben 
een huis voor de kunst gekregen, waar inmiddels meer dan 10.000 mensen binnen zijn gekomen. 
Een fantastisch totaal, dat mede dankzij de vrijwilligers is behaald. Door de vrijwilligers komen 
ook veel huishoudelijke zaken in het bestuur aan de orde. 
De voorzitter deelt mede dat het bestuur besloten heeft om een nieuwe website te realiseren 
met behulp van een professioneel bureau. Hiermede komt een einde aan de slepende 
problemen met de huidige website. 

 
3. Bespreking en toelichting balans en resultatenrekening 2022 

De penningmeester deelt mede dat er nog een stevig eigen vermogen van zo’n 13.000 euro is. 
De inrichting van de STW heeft de Mondialen tegen de 12.000 euro gekost. Dankzij het vele 
vrijwilligerswerk is dit geweldig geworden.  
Momenteel betalen de Mondialen de vaste lasten van de STW. De inkomsten van de fooienpot 
dekken de vaste lasten. Dat geeft ook het grote belang aan van de fooienpot.  
De voorzitter merkt nog op dat het lidmaatschap zijn geld waard is door de toegenomen 
expositiekansen. De Mondialen hebben rond de 50 betalende leden, waarvan ongeveer 19 een 
slapend lidmaatschap hebben. Het aantal leden is het afgelopen jaar met 15 toegenomen. 
Ook heeft de STW bijgedragen aan een flinke verkoop van kunstwerken van de leden. Het 
afgelopen jaar is er voor meer dan 3.000 euro aan kunstwerken verkocht. 
 

4. Bespreking en toelichting begroting 2023 
Bij het opstellen van de begroting is uitgegaan van 50 leden, de inkomsten uit de fooienpot en de 
commissie uit de verkoop. 
De financiën zijn heel gezond en we kunnen 2023 doorgaan op de ingeslagen weg. 
 
 
 
 



5. Evaluatie exposities 2022 en vooruitzicht op 2023 
365 dagen geleden zette burgemeester Lenferink de puntjes op de i. Daarmee werd de STW 
geopend. De zaterdag is de meest bezochte dag, de woensdag de minst bezochte. Grote 
uitschieters waren de Open Monumentendagen en de Kunstroute.  
Elke 4 weken zijn er ledenexposities, die met een borrel en een korte inleiding over de 
deelnemende kunstenaars beginnen. Voorafgaand aan een expositie is er altijd een 
voorbereidingsgesprek met de kunstenaars waarbij een suveillancerooster wordt opgesteld.  
Andere expositieplekken zijn het Gezondheidscentrum Rijnland plus nog een aantal andere 
locaties. Aanmelding voor deelname loopt via de nieuwsbrief. 
In 2023 kunnen ook niet-leden exposeren. Hiervoor wordt beperkt ruimte ingeroosterd. Zo 
komen er in augustus 18 niet-leden met een bijzonder project, waarvan de opbrengst naar 
Gemiva gaat. Dit project krijgt waarschijnlijk veel publiciteit hetgeen weer uitstraalt naar de 
Mondialen en de STW. 
Een van de aanwezige leden vraagt zich af of het naar Portaal toe niet riskant is om de ruimte te 
verhuren en/of cursuskosten in rekening te brengen. Het bestuur heeft eerder besloten om niet 
commercieel te verhuren. De gevraagde bijdrage dient mede om de vaste lasten te dekken. Ook 
voor de kosten van koffie en drankjes wordt een bijdrage gevraagd. 
Een andere vraag is of de leden geen prioriteit krijgen boven de niet-leden. Het antwoord hierop 
is dat de leden altijd voorgaan. 
Het bestuur doet een oproep aan de leden om suggesties voor mogelijke andere 
expositieplekken. 
Een van de leden oppert om gezamenlijk deel te nemen aan kunstmarkten. Het bestuur staat 
hier welwillend tegenover. Maar dan moet er wel iemand zijn die deze kar wil trekken. In ieder 
geval wordt toegezegd dat deelname aan kunstmarkten in de toekomst via de nieuwsbrief en de 
website zal worden gestimuleerd. 
 

6. Evaluatie vrijwilligers 2022 en vooruitzicht 2023 
Het bestuur dankt de vrijwilligers voor hun tomeloze inzet en betrokkenheid. Momenteel gaat 
het om 16 vrijwilligers. 
Er is een evaluatie geweest met de vrijwilligers die er o.a. in heeft geresulteerd dat er is overgaan 
van 1 shift per dag naar 2 shifts. Het uitgangspunt is dat de exposerende kunstenaar informatie 
geeft over de kunstwerken en de vrijwilligers over de STW, zoals de historie. Deze avond heeft 
ook gezorgd voor meer samenhang tussen de vrijwilligers onderling. 
Inmiddels is een samenwerking met de Lakenhal gerealiseerd die heeft geleid tot wederzijdse 
kennisoverdracht.  
Het aantal vrijwilligers kan nog omhoog. De vraag is dan ook aan iedereen om eventuele 
kandidaten aan te dragen.  
De vrijwilligers zijn erg betrokken bij het wel en wee van de Mondialen en de STW. Dit is mede te 
zien aan de drukbezochte borrels.  
Mogelijk komt er nog een avond die wordt gewijd aan de historie van het pand. 
 

7.  Rondvraag 
Er wordt een vraag gesteld waarom de vrijwilligers echt een groep zijn en de kunstenaars veel 
minder. Hoe kun je de binding met de leden vergroten. Dit is een lastig te beantwoorden vraag 
maar het bestuur zegt toe om zich hier nog eens over te beraden. 
Vanuit het bestuur wordt nog medegedeeld dat er een flyer en een folder in voorbereiding zijn. 
Tevens is er een afspraak met Leiden & Partners over meer samenwerking op het gebied van 
voorlichting en marketing. 
 

8.  Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter, onder dankzegging aan alle aanwezigen, de 
vergadering om 16:50 uur. 


